
 

  

Naturhaven   

Bestyrelsesmøde den 13.1 2025 kl. 18:00-21.00 i Naturhaven 
Tilstede: Anne Nellemann (Edith Solsikken), Stephanie Fontenay (Tobias Solsikken), Thomas 

Kjeldsen (Alva Solsikken), Stine Lange (Eik Naturhaven), Mia Elsby (Leder), Inge Skov 

(medarbejderrepræsentant) og Dorte Hemdrup (medarbejderrepræsentant), Stefan Nielsen 

(Ella Naturhaven), Niels Gregersen (Mikkel Solsikken) 

Afbud: Anja Fuglsang Dyhr (Aske fra Naturhaven) 

 

Vi starter med aftensmad. 

 

Årshjul: 

Stine kommer med et oplæg efterfulgt af en aktiv proces. 

Stine opsummerer og digitaliserer årshjulet til næste møde. 

Næste gang drøfter vi trækket på personalet og forældrene. Desuden drøfter vi om det er 

indenfor eller udenfor arbejdstid.  

Orientering: 

- Budget 2025 samt børnetal 

- Frisættelse af dagtilbud: Tidsplan: 25. februar: Sagen om hegnspæle er færdig. 11. 

marts: Udvalgsmøde i BKF med indstilling til byrådsindsats. Indholdet i hegnspælene 

omfatter fx.sprogvurderinger, lukkeuger og andre emner. 

Nyt fra husene 

Solsikken:  

- Der har været et par opsigelser. Den ene er slået op og den anden afventer vi med at 

slå op til vi er oppe i børnetal omkring sommeren.  

- Vi har forsøgt at holde julen stille og rolig, for børnene var SÅ trætte. 

- Vi sender 27 børn i skole og kalenderen fra nu til skolestart er helt fuld. 

Naturhaven:    

- Status på skurvogn i Naturhaven. Der arbejdes på den og vi tror på at den er lige på 

trapperne. 

 
Faldende børnetal: 

Hvorfor er børnetallet faldende begge steder? 

- Ved vi noget eller har vi hørt noget? 

- Overgange, dagplejen, forbedrede ry i andre institutioner. 



 

  

Naturhaven   

- Vi får de fleste af vores børn fra dagplejen. Derfor drøfter vi, om der er faldende antal 

dagplejere. Vi ved der er en smule fald i antallet dp, men der er stadig stor søgning til 

dp.  

- I en periode er der flere børnehavepladser end vi har brug for. Vi bygger huse lidt 

hurtigere end der er børn til.  

- Vi undersøger hvordan vi kan kontakte dagplejerne og tilbyde dem at komme i vores 

hus.  

 

Forældremøde og valg til bestyrelse. 

- Datoen er den 26. marts og den har været i AULA kalenderen længe før jul. 

Stine laver et udkast til program og vi sender det ud snarest. Vi sender det også til de 

forældre, som starter den 1. marts. 

 

Støtteforeningen: 

- Vi afholdt stiftende generalforsamling. 

 

Evt: 

Næste møde: 

Principperne: 

Godkendelse af principperne og der skal vedtages en plan for evaluering.  

Velkomstfolder og opstartsbrev: 

- Kort input til indhold 

 


